
Komisije so ustanovljene

Paleta
športnih
nalog

V drugi polovici februarja so bile pri ZTKO
Ljubljana-Siška ustanovljene komisije za po-
samezne športne panoge. Tako sedaj obstojajo
komisije za nogomet, košarko, smučanje, za
DTV Partizan, za strelske organizacije, planin-
ska društva in taborniške organizacije.

Glavne naloge komisij bodo predvsem uskla-
jevanje programov dela posameznih osnovnih
telesnovzgojnih organizacij, izvajanje dogovo-
rov o nosilcu kvalitete v posameznem športu,
saj bi bilo nerealno, če bi vsi težili k čimvečji
kvaliteti. Povsod in vedno znova namreč govo-
rimo, da mora temeljiti naša telesna kultura iz-
ključno na množičnosti. Komisije bodo nadalje
usklajevale tudi finančna^vprašanja posameznih
društev in klubov, reševale kadrovsko proble-
matiko in se dogovarjale o občinskem tekmo-
valnem sistemu.

Torej, nalog je več kot dovolj in če bodo
telesnokulturni delavci hoteli,. da bo delo prek
komisij steklo, tako kot je predvideno, bodo
morali pošteno pljuniti v roke.

Začetne korake so na svojih prvih sejah že
naredili, saj se niso le spoznavali med seboj,
temveč so se resno pogovorili o vseh proble-
mih, ki jih tarejo in tudi o prvih konkretnih
akcijah.

• Najprej se ustavimo pri nogometu. Pred-
stavniki klubov so pregledali trenutno stanje
na tem športnem področju in vsi po vrsti ugo-
tavljali izredno težko finančno situacijo. Do-
govorili so se, da bodo poleti izpeljali pionirsko
nogometno šolo po osnovnih šolah.

• Košarkarski delavci so razpravljali pred-
vsem o problemih igrišč, še posebej pa telo-
vadnic po šolah, ki so jim večkrat nedostopne
ali pa so na voljo le proti izredno visoki od-
škodnini. Tudi ti so se dogovorili o pionirski
košarkarski šoli ter že tudi sklenili, da noben
klub brez pionirske vrste ne bo mogel tekmo-
vati v nobenem tekmovalnem sistemu.

• Smučarski delavci so najprej sprejeli
sklep, da se mora smučanje obravnavatl kot
ena športna panoga, hkrati pa se že domenili
o nosilcih kvalitete v občini. Tako bo SSK Ili-
rija skrbel za kvalitetne tekmovalce v skokih,
SK Olimpija v tekih, DTV Partizan Medvode za
alpske smučarje. Vsi klubi so brez potrebnih
prostorov, predvsem garderob, ki pa so nujno
potrebni za vse vrste smučarjev. Domenili so
se, da bodo že v prihodnjem letu v šoli v na-
ravi poleg alpskega smučanja poučevali tudi
skoke in teke.

• Predstavniki DTV Partizan so se zavzeli
predvsem za to, da se gimnastika goji v vseh
društvih, hkrati pa bodo morali poskrbeti tudi
za čimvečjo množičnost pri organiziranju splo-
šne telesne vzgoje.

• Tudi strelci so se v svojih razgovorih
omejili predvsem na probleme: rieustrezna stre-
lišča, pomanjkanje opreme, nezadostna finanč-
na sredstva.

• Planinska društva morajo poskrbeti za
še večjo množičnost v svojih vrstah, sklenili pa
so, da bo v občini samo en alpinistični odsek.
Tudi taborniki so si zastavili podobne naloge.

Tako smo v Siški dobili celovit pregled nad
stanjem v telesni kulturi, hkrati pa tudi po-
trebno osnovo za uspešnejše in učinkovitejše
delo osnovnih telesnovzgojnih organizacij.
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